
Kort overzicht besluiten gemeenteraad Laren vergadering 29 april 2015 

 

De gemeenteraad van Laren heeft in zijn vergadering van 29 april jl. de volgende zaken 

behandeld c.q. besloten (13 leden aanwezig; Nico Wegter (D66) en Erwin van den Berg 

(CDA) afwezig): 

 

 Wethouder Ton Stam meldt dat de raad binnenkort een voorstel wordt gedaan om de 

in zijn vergadering van 15 december jl. bekrachtigde geheimhouding m.b.t. de bijlage 

bij de memo d.d. 4 december 2014 inzake grondexploitaties, op te heffen. Voorts 

schetst hij onder meer de voortgang m.b.t. het nieuwe zwembad (recent is het hoogste 

punt bereikt, diverse duurzaamheidsaspecten met onder meer een Warmte Kracht 

Koppeling-installatie –WKK-), het onderzoek naar geschikte locaties voor Maggy 

Lekeux loopt (Gedeputeerde Staten hebben inmiddels aangegeven mee te werken aan 

het voorstel van de gemeente voor kleinschalige ‘herbegrenzing’ van het 

natuurnetwerk Nederland (NNN) als oplossing voor de scouting), de 

geldleningsovereenkomst met de hockeyclub is getekend, de tunnel bij de 

Houtweg/A1 is recentelijk volgelopen met water, maar reparatiewerkzaamheden zijn 

inmiddels uitgevoerd, en n.a.v. een informatie-bijeenkomst voor bewoners over de a.s. 

werkzaamheden aan de N525 geeft hij aan samen met zijn collega uit Hilversum te 

bekijken of er toch nog alternatieve verkeersmaatregelen mogelijk zijn (het voor-

nemen is thans om de weg richting Laren de gehele zomer af te sluiten, zodat men 

vanuit Hilversum –en een klein deel van Laren!- flink moet omrijden via A27 en A1 

om Laren te bereiken). 

 Wethouder Tijmen Smit geeft aan dat hij afgelopen vrijdag op een netwerkbijeen-

komst van Bijzonder Laren de uitkomst van de peiling inzake het ondernemersfonds 

heeft ontvangen. De raad krijgt daar een afschrift van en na bestudering komt de 

wethouder hier uiteraard op terug.   

 Wim van der Zwaan (Larens Behoud) verzorgt een terugkoppeling uit de werkgroep 

van ‘ambassadeurs’ uit de raden bij de Regio; de punten van de ambassadeurs zijn 

gebundeld en aan de projectleiders gegeven. Vervolgens wordt dit verwerkt in een 

voorstel voor een regionale strategische agenda, dat in september a.s. aan de raden 

wordt voorgelegd. Of en hoe er tussentijds nog door de raad over gesproken moet 

worden, kan in het a.s. presidium worden besproken. 

 De fractie van het CDA heeft vragen gesteld over de bouwplannen m.b.t. het Rosa 

Spierhuis (de portefeuillehouder antwoordt dat hij het Rosa Spierhuis weliswaar wel 

eens de suggestie heeft gedaan om contact te zoeken met zorginstellingen als Vivium, 

maar dat is natuurlijk wat anders dan de in de vragen genoemde ‘tip van de gemeente’ 

en overigens is hem niet meer bekend dan dat genoemde partijen ‘een intentie hebben 

om een intentieovereenkomst te sluiten’ en bij de gemeente geen enkel concreet plan 

bekend is; de brieven van omwonenden worden binnenkort beantwoord, een afschrift 

ervan wordt aan de raad gezonden).  

 Wat betreft de Voortgang grote projecten geeft wethouder Leen van der Pols aan dat 

het rapport van de commissie van advies inzake Hart van Laren/Brinkhuis inmiddels is 

verschenen en aan de raad gezonden, mét de eerste reactie van het bestuur; de 

wethouder gaat thans in gesprek met de meest betrokken partijen en zal nog vóór deze 

zomer de raad uitnodigen om een en ander door te spreken. 

 

 

 



Wethouder Ton Stam wijst op de bewonersbijeenkomst inzake de voorgenomen 

maatregelen tegen wateroverlast op 12 mei a.s. (in mei ook ter behandeling in 

commissie en raad), én geeft aan graag eens met de raad van gedachten te wisselen 

over de nieuwe Huisvestingswet en Woningwet en de gevolgen ervan voor Laren; 

wellicht kan eventuele agendering ook in het presidium worden besproken. 

Burgemeester Elbert Roest merkt op dat de zienswijzen op de begroting van de diverse 

verbonden partijen alle zijn voorzien van een raadsvoorstel, ter behandeling in mei en 

juni a.s., om zoveel als thans mogelijk tegemoet te komen aan de gewenste mogelijk-

heden voor tijdige beïnvloeding door de raad.                                                                                                                              

 De raad heeft de notulen van zijn vergadering d.d. 25 maart 2015, met een kleine 

correctie, vastgesteld. 

 De raad heeft het voorstel Verklaring van geen bedenking bouwplan Tarcisiushof 

vastgesteld. De wethouder geeft daarbij aan nog eens serieus naar de getallen in de 

notitie over parkeeronderzoek te kijken. 

 Een initiatiefvoorstel van de PvdA, inzake een volksraadpleging over de bestuurlijke 

toekomst van de gemeente is na uitgebreide bespreking ingetrokken, met de 

toezegging van de college om binnenkort een stukje in het Larens Journaal te plaatsen 

over de voortgang m.b.t. de diverse ontwikkelingen rond de bestuurlijke toekomst van 

de gemeente, zodat de bewoners in ieder geval actueel geïnformeerd zijn.  

 Een motie (‘vreemd aan de orde van de dag’) van D66 inzake de “bed, bad en brood-

regeling”, waarbij het college wordt verzocht om de VNG en centrum-gemeente 

Hilversum actief op te roepen om de noodopvang voor uitgeprocedeerden op 

humanitaire gronden ook regionaal te blijven uitvoeren, en dit kenbaar te maken aan 

het Kabinet, én dit standpunt actief uit te dragen in de regio Gooi en Vecht is, na 

stemming - 5 vóór en 8 tegen- verworpen. 

 Tot slot heeft de raad de lijst met ingekomen stukken en mededelingen vastgesteld.   
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